



## الإفصاح عن النتائج المالية الأولية غير المدققة للسنة المنتهية في 31 مارس 2023

مسقط، عُمان، 15 أبريل 2023: يسر شركة اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع ("الشركة") أن تعلن عن النتائج المالية الموحدة غير المدققة الأولية للسنة المنتهية في 31 مارس 2023.

استنادًا إلى التعميم رقم هـ/2016/2016 عن الإفصاح عن النتائج المالية ربع السنوية الصادر عن الهيئة العامة لسوق المال، فإنه يسر شركة اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع أن تفصح عن النتائج المالية الموحدة غير المدققة للسنة المنتهية في 31 مارس 2023 وذلك كما يلي:

الفرق بالنسبة المئوية	الفرق (ألف ريال عُماني)	31 مارس 2022 (ألف ريال عُماني)	31 مارس 2023 (ألف ريال عُماني)	
31.5%	3,970	12,593	16,563	الإيرادات
-26.8%	(2,662)	(9,931)	(12,593)	تكاليف التشغيل
49.1%	1,308	2,662	3,970	مجمل الربح
16.1%	43	(267)	(224)	مصروفات عمومية وإدارية
56.4%	1,351	2,395	3,746	(الخسارة)/الربح من العمليات
-3.7%	(34)	(929)	(963)	مصروفات التمويل
408.3%	588	144	732	إيرادات (مصروفات) أخرى
118.3%	1,905	1,610	3,515	الربح قبل الضريبة
-145.3%	(369)	(254)	(623)	ضريبة الدخل
113.3%	1,536	1,356	2,892	صافي الربح للعام

إن الأرقام المذكورة في التقرير أعلاه تمثل النتائج المالية الموحدة الأولية غير المدققة، وتخضع لمراجعة واعتماد لجنة تدقيق شركة اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع، ومجلس إدارتها.



عبدالله النعيمي

الرئيس المالي



## Disclosure of the Initial Unaudited Financial Results for the three-month period ended 31 March 2023

**Muscat, Oman, 15<sup>th</sup> April 2023:** SMN Power Holding SAOG disclosure on the initial unaudited consolidated results for the three-month period ended 31 March 2023.

Pursuant to Circular E/2/2016 Disclosure of Initial Quarterly Financial Results issued by the Capital Market Authority, SMN Power Holding SAOG is pleased to disclose the following initial unaudited consolidated financial results for the three-month period ended 31 March 2023.

	31 March 2023	31 March 2022	Variance	Variance
	RO'000	RO'000	RO'000	%
<b>Revenue</b>	<b>16,563</b>	<b>12,593</b>	<b>3,970</b>	<b>31.5%</b>
Operating costs	(12,593)	(9,931)	(2,662)	-26.8%
<b>Gross profit</b>	<b>3,970</b>	<b>2,662</b>	<b>1,308</b>	<b>49.1%</b>
General and administrative expenses	(224)	(267)	43	16.1%
<b>Profit from operations</b>	<b>3,746</b>	<b>2,395</b>	<b>1,351</b>	<b>56.4%</b>
Finance charges	(963)	(929)	(34)	-3.7%
Other income/(expense)	732	144	588	408.3%
<b>Profit before tax</b>	<b>3,515</b>	<b>1,610</b>	<b>1,905</b>	<b>118.3%</b>
Income tax	(623)	(254)	(369)	-145.3%
<b>Net profit for the period</b>	<b>2,892</b>	<b>1,356</b>	<b>1,536</b>	<b>113.3%</b>

The above reported numbers represent the initial unaudited consolidated results and are subject to approval and confirmation by SMN Power Holding SAOG Audit Committee and Board of Directors.

**Abdullah Al Naimi**  
Chief Financial Officer

